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Protokół Nr XLII/22 

z obrad sesji Rady Miejskiej Oleśnica 

z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (zdalny tryb obradowania) 

 z  dnia 24 stycznia 2022 r.  

   

Obrady rozpoczęto 24 stycznia 2022 o godz. 11:30, a zakończono o godz. 13:20  tego samego 

dnia. 

 W sesji uczestniczyli: 

 Radni   

 Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica Leszek Juda  

 Sekretarz Miasta i Gminy Oleśnica Joanna Skórska  

 Skarbnik Miasta i Gminy Oleśnica Urszula Wójcicka  

 pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica. 

  

Ad. 1 Otwarcie sesji 

Obrady XLII sesje Rady Miejskiej Oleśnica  VIII kadencji 2018-2023 otworzyła  Przewodnicząca 

Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator. Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator powitała 

Radnych, Burmistrza, pracowników Urzędu Miasta i Gminy, Sołtysów z terenu Gminy oraz 

mieszkańców. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o 

samorządzie gminnym, obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej gminy.   Dodała również, że w związku z wprowadzeniem nowych wymogów 

prawnych wynikających z Ustawy o Dostępności Cyfrowej, które m.in. nakładają na samorządy 

obowiązek udostępniania wraz z materiałem video, również napisów dla osób niesłyszących, 

nagrania z Sesji mogą pojawiać się z opóźnieniem, z uwagi na czas potrzebny do ich przygotowania. 

 

 Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Oleśnica  Pani Krystyna Bator poprosiła radnych o potwierdzenie 

na tabletach swojego uczestnictwa w dzisiejszej sesji. Następnie poinformował, że 13 radnych 

potwierdziło swoją obecność ( nieobecny radny: Stanisław Skórski , Leopold Rup).  

Ad. 3  Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator przedstawiła porządek obrad. Nie zgłoszono 

uwag.  
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Głosowano w sprawie: 

Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian 

Józef Tendera 

NIEOBECNI (2) 

Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad sesji. 

4. Przyjęcie Protokołu Nr XLI/21 z dnia 29 grudnia 2021r. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. przyjęcia Regulaminu korzystania z budynku służącego prowadzeniu działalności 

kulturalnej w Oleśnicy, 

b. uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części miasta 

Oleśnica, 

c. w sprawie upoważnienia kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Oleśnicy do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej  

d. ustalania wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla Strażaków ratowników Ochotniczych 

Straży Pożarnych, uczestniczących w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub 

ćwiczeniu, 

e. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2022-2032, 

f. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2022 rok. 

7. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

8. Wolne wnioski i informacje, sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad XLII/22 Sesji Rady Miejskiej Oleśnica. 
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Ad 4.   Przyjęcie Protokołu Nr XLI/21 z dnia 29 grudnia  2021r. 

Do protokołu uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady Miejskiej  zarządziła głosowanie nad przyjęciem 

protokołu z XLI sesji Rady Miejskiej Oleśnica.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian 

Józef Tendera 

NIEOBECNI (2) 

Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski 

 

Ad. 5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Pani Krystyna Bator – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowała, że w okresie 

międzysesyjnym nie wpłynęła interpelacja ani też zapytanie na piśmie.    

  

Ad 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. przyjęcia Regulaminu korzystania z budynku służącego prowadzeniu działalności 

kulturalnej w Oleśnicy, 

  

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że ww. uchwała omawiana 

była na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu dzisiejszym. 

 

Pani Krystyna Bator – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o opinię Komisje Rady. 

Przewodniczący (Wiceprzewodniczący)   poszczególnych Komisji Rady poinformowali, że: 

Komisja Gospodarcza, Budżetu i Finansów – 4 osoby za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały, 1 osoba nieobecna; 

Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych – 5 osób za pozytywnym 

zaopiniowaniem 
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projektu uchwały,  

Komisja Rewizyjna  – 3 osoby  za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały, 1 osoba 

nieobecna. 

Pytań nie zgłoszono w związku z tym p. Krystyna Bator  – przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddał pod głosowanie procedowany projekt uchwały. 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian 

Józef Tendera 

NIEOBECNI (2) 

Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski 

 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 13 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XLII/ 334     /22. 

b. uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

miasta Oleśnica, 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że ww. uchwała omawiana 

była na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu dzisiejszym. 

 

Pani Krystyna Bator – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o opinię Komisje Rady. 

Przewodniczący (Wiceprzewodniczący)   poszczególnych Komisji Rady poinformowali, że: 

Komisja Gospodarcza, Budżetu i Finansów – 4 osoby za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały, 1 osoba nieobecna; 

Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych – 5 osób za pozytywnym 

zaopiniowaniem 

projektu uchwały,  

Komisja Rewizyjna  – 3 osoby  za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały, 1 osoba 

nieobecna. 

Pytań nie zgłoszono w związku z tym p. Krystyna Bator  – przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddał pod głosowanie procedowany projekt uchwały. 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian 

Józef Tendera 

NIEOBECNI (2) 

Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski 

 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 13 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XLII/ 335 /22. 

 

c. w sprawie upoważnienia kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Oleśnicy do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji 

publicznej  

 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że ww. uchwała omawiana 

była na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu dzisiejszym. 

 

Pani Krystyna Bator – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o opinię Komisje Rady. 

Przewodniczący (Wiceprzewodniczący)   poszczególnych Komisji Rady poinformowali, że: 

Komisja Gospodarcza, Budżetu i Finansów – 4 osoby za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały, 1 osoba nieobecna; 

Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych – 5 osób za pozytywnym 

zaopiniowaniem 

projektu uchwały,  

Komisja Rewizyjna  – 3 osoby  za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały, 1 osoba 

nieobecna. 

Pytań nie zgłoszono w związku z tym p. Krystyna Bator  – przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddał pod głosowanie procedowany projekt uchwały. 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian 

Józef Tendera 
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NIEOBECNI (2) 

Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski 

 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 13 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XLII/ 336/22. 

 

d. ustalania wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla Strażaków ratowników 

Ochotniczych Straży Pożarnych, uczestniczących w działaniu ratowniczym, akcji 

ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu, 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że ww. uchwała omawiana 

była na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu dzisiejszym.  

Wyjaśniła, że ustala się wysokość ekwiwalentu pieniężnego dla Strażaków ratowników 

Ochotniczych Straży Pożarnych, mających siedzibę na terenie gminy Oleśnica: 20,00 złotych 

naliczane za każdą rozpoczętą godzinę od zgłoszenia wyjazdu z jednostki ochotniczej straży 

pożarnej, za czas uczestnictwa w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej 15,00 złotych za czas 

uczestnictwa w szkoleniu lub ćwiczeniu. 

Pani Krystyna Bator – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o opinię Komisje Rady. 

Przewodniczący (Wiceprzewodniczący)   poszczególnych Komisji Rady poinformowali, że: 

Komisja Gospodarcza, Budżetu i Finansów – 4 osoby za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały, 1 osoba nieobecna; 

Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych – 5 osób za pozytywnym 

zaopiniowaniem 

projektu uchwały,  

Komisja Rewizyjna  – 3 osoby  za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały, 1 osoba 

nieobecna. 

Pytań nie zgłoszono w związku z tym p. Krystyna Bator  – przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddał pod głosowanie procedowany projekt uchwały. 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian 

Józef Tendera 

NIEOBECNI (2) 
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Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski 

 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 13 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XLII/337/22. 

 

e. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2022-2032, 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Panią Skarbnik o wprowadzenie 

do tematu.  

Pani Urszula Wójcicka – Skarbnik – poinformowała:  

Planowane Dochody ogółem w roku 2022 wynoszą 24.436.982,00 zł w tym: dochody bieżące w 

kwocie: 16.768.112,00 zł, dochody majątkowe w kwocie: 7.668.870,00 zł. 

 

Planowane Wydatki ogółem w roku 2022 po zmianach wynoszą: 35.126.280,00 zł w tym: wydatki 

bieżące  po zmianach w kwocie: 16.913.302,00 zł, wydatki majątkowe po zmianach w kwocie: 

18.212.978,00 zł. 

Wprowadzono bo budżetu gminy Oleśnica w 2022 roku przychody w kwocie: 254.021,00 zł, 

które pochodzą z nadwyżki z lat ubiegłych (pomniejszona ośrodki, o których mowa w art. 217 

ust. 2 pkt 8 u.f.p.), z czego kwota 54.021,00 zł to środki niewykorzystane w 2021 r. dotyczące 

programu realizowanego przez Ministerstwo Edukacji i Nauki na zadanie: „Laboratoria 

Przyszłości”. 

 

Dokonano uaktualnień w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2022-2032 związanych                                      

z przedstawionymi zmianami  po stronie wydatkowej oraz przychodowej budżetu Gminy 

Oleśnica w 2022 roku.  

W Wykazie wieloletnich przedsięwzięć finansowych gminy Oleśnica dokonano następujących 

zmian: W pozycji 1.1.2.3. – „Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej” – 

poprawiono limit wydatków, który został jeszcze do poniesienia na to zadanie do końca okresu 

jego realizacji, który wynosi łącznie 425.000,00 zł.  W pozycji 1.1.2.6 – „Przebudowa strażnicy 

OSP w Pieczonogach z przeznaczeniem części pomieszczeń na świetlicę wiejską” – nie dokonano 

zmian, uaktualniono natomiast okres realizacji tego zadania w załączniku Nr 3. „ Limity 

wydatków na wieloletnie przedsięwzięcia planowane do poniesienia w 2022 roku” do Uchwały 

Budżetowej z dnia 24.01.2022 r. Pozostałe zadania w wykazie przedsięwzięć pozostają bez zmian. 

Pytań nie zgłoszono w związku z tym p. Krystyna Bator  – przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddał pod głosowanie procedowany projekt uchwały. 
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Wyniki imienne: 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef Tendera 

PRZECIW (1) 

Piotr Maciej Płatos 

NIEOBECNI (2) 

Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski 

 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 12 „za”, 1 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XLII/  338/22. 

 

f. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2022 rok. 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Panią Skarbnik o wprowadzenie 

do tematu.  

Pani Urszula Wójcicka – Skarbnik – poinformowała:  

Dokonano zmian w planie wydatków budżetowych na 2022 rok w następujący sposób: 

W rozdziale 75023 - Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu): 

Zwiększono: 

- § 4010 - Wynagrodzenia osobowe pracowników o kwotę 150.000,00 zł, 

- § 4260 – Zakup energii o kwotę 50.000,00 zł. 

Zmniejszono: 

- § 4210 – Zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 4.659,00 zł. 

Zwiększenie planu wydatków w rozdziale 75023 dotyczy realizacji zadań bieżących. 

W rozdziale 80150 – Realizacja zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji 

nauki i metod pracy dla dzieci i młodzieży w szkołach podstawowych: 

Zmniejszono: 

- § 4010 - Wynagrodzenia osobowe pracowników o kwotę 20.000,00 zł. 

Zwiększono: 

- § 4790 - Wynagrodzenia osobowe nauczycieli o kwotę 20.000,00 zł. 
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Zmiany planu wydatków w rozdziale 80150 dotyczą realizacji wydatków bieżących na podstawie 

pisma Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej w Oleśnicy Znak: PSP.L.dz.17.01.2022 z dnia 

14.01.2022 r. 

W rozdziale 80195 – Pozostała działalność: 

Zwiększono: 

- § 4240 -  Zakup środków dydaktycznych i książek o kwotę 54.021,00 zł. 

Są to środki niewykorzystane w 2021 roku w ramach programu realizowanego przez Ministerstwo 

Edukacji i Nauki na zadanie: „Laboratoria Przyszłości” w kwocie 54.021,00 zł. Środki te pochodzą 

z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 i stanowią przychód w roku 2022. Wprowadzając środki 

do budżetu gminy w 2022 w rozdziale 80195 zwiększa się kwotę planu finansowego Publicznej 

Szkoły Podstawowej w Oleśnicy o kwotę 54.021,00 zł. 

W rozdziale 90095 – Pozostała działalność: 

Zwiększono: 

- § 6610 -  Dotacja celowa przekazana gminie na inwestycje i zakupy inwestycyjne realizowane na 

podstawie porozumień (umów) między jednostkami samorządu terytorialnego o kwotę 4.659,00 zł. 

Zwiększenie środków  w tym rozdziale podyktowane jest pismem Znak BPŚ.033.7.2.2021.IV z dnia 

13.01.2022 r. w sprawie zawartego Porozumienia Międzygminnego dotyczącego współdziałania 

Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Staszowa. Dotacja celowa w kwocie 4.659,00 zł przeznaczona 

ma zostać na sfinansowanie przygotowania dokumentów strategicznych realizowanych w ramach 

porozumienia. 

W dyskusji wzięli udział: 

- radny Wiesław Grembosz : Zmienił się czas realizacji a nie zmieniła się kwota , poprosił o 

wyjaśnienie.  

Pani Skarbnik odpowiedziała, że w Zał. Nr 3 do uchwały był błąd w realizacji w latach było  

2018-2022, a powinno był 2021 – 2022.  

- radny Piotr Płatos zapytał w  punkcie 7 uchwały, napisane jest kredyt  prawie 7 milionów, a 

poniżej jest kredyt w kwocie 1 milionów czy to jest dodatkowy kredyt oraz zapytał czy pismo 

Pana Dyrektora jest spowodowane uchwałą podjętą na ostatniej sesji odnośnie dofinansowania 

dokształcania.  

Pani Skarbnik odpowiedziała, że to nie dodatkowy kredyt tylko możliwość zaciągnięcia kredytu 

w ramach rachunku bieżącego czyli krótkoterminowego. Odnośnie pisma Pana Dyrektora 
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wyjaśniła, że zmieniły się nazwy paragrafów wydatkowych dla wynagrodzeń dla nauczycieli.  

Więcej pytań nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddał pod głosowanie procedowany projekt uchwały. 

Wyniki imienne: 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Leopold Józef Rup, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian 

Józef Tendera 

PRZECIW (1) 

Piotr Maciej Płatos 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Franciszek Skórski 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 13 „za”, 1 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XLII/339/22. 

 

Ad. 7. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Pan Burmistrz poinformował, że w związku z podjętą uchwałą przez RM w sprawie przekazania 

realizacji zadania MGOPS w Oleśnicy prowadzi  sprawy związane z dodatkiem osłonowym. 

- w drugiej połowie lutego nastąpi rozruch technologiczny oczyszczalni ścieków ,  

- spotkaliśmy się w kwestii projektowanej rozbudowy Gminnego Przedszkola, mamy koncepcje 

rozbudowy, która została przedstawiona radnym i mieszkańców w postaci slajdów. Chcemy 

aplikować o dofinansowanie tego zadania z programu Polski Ład, w ramach tego programu 

planujemy również złożyć wniosek, który już składaliśmy tj. budowę punktu składowania odpadów 

komunalnych.  

- wniosek Cyfrowa Gmina, który składaliśmy na 115.000 zł jest już potwierdzony.  

W dyskusji udział wzięli:  

 - radny Marian Strzelecki zapytał odnośnie rozbudowy przedszkola , czy zakłada nadbudowę 

na istniejących piwnicach oraz czy  projekt obejmuje założenie klimatyzacji w salach lekcyjnych, 

ile sal lekcyjnych  przybędzie i jaki koszt tej inwestycji.  
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Pan Burmistrz odpowiedział nie mówimy o nadbudowie na piwnicach, bo to już jest 

nadbudowane, tylko o wejściu od zewnątrz do piwnic, dobudowa na tym samym poziomie sal 

lekcyjnych – 2 sal dydaktycznych, plus na bazie ogrodu zimowego sala do prac z dziećmi 

indywidualnie, koszt szacowany jest na około 2 milionów, co do klimatyzacji – nie jest to dobre 

rozwiązanie przy małych dzieciach – rozważane jest inne rozwiązanie z wentylacją.    

- radny Piotr Płatos zaznaczył, że rozmawiając o przedszkolu nie sposób wspomnieć  o krótszym 

dojeździe do przedszkola od ul. Wiejskiej, mieliśmy spotkanie z właścicielami tej działki, w związku 

z tym zapytał co z pieniędzmi, które zostały przeznaczone przez Radę Sołecką na dokumentacje 

oraz   czy są nowe ustalenia co dalej robimy z tą drogą.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że nowych informacji od właścicieli nie ma, myślę że w najbliższym 

czasie zapytamy czy coś się odnośnie tej kwestii zmieniło. Nie ma takiej opcji, że przygotujemy 

dokumentację w sytuacji, w które są  sprawy sporne.  

Więcej pytać nie zgłoszono.  

Ad. 8 .   Wolne wnioski i informacje, sprawy różne. 

W dyskusji wzięli udział: 

radny Piotr Płatos odnośnie funkcjonowania Ośrodka Zdrowia, zdaniem radnego żeby 

prawidłowo funkcjonował musi być „normalny” kierownik Ośrodka Zdrowia tj. osoba czasowa, 

która się tym ośrodkiem zajmuje. Od 2019 roku, gdzie na sesji wystąpiła pielęgniarka z 30 letnim 

stażem od tamte pory sytuacja się pogorszyła. Nie może być sytuacji, że pacjenci przepytywani są 

na zewnątrz przez domofon o choroby przy innych pacjentach, takich sytuacji nie może być. 

Chciałbym, żeby wybrać kierownika, poprosił Przewodniczącą Rady o poddanie pod głosowanie 

wniosku, czy radni są za tym żeby wybrać nową komisje do wyboru kierownika i ogłoszeniem 

konkursu na kierownika.  

Głos w tej sprawie zabrał Burmistrz, który powiedział że pandemia ma duży wpływ na 

funkcjonowanie całej służby zdrowia, która jest na granicy wytrzymałości. Brak obsady kadrowej. 

Jeżeli Pana zdaniem ośrodek nie funkcjonuje, to skąd dziennie 70-80 porad – oczywiście w 

większości teleporad, bo  tego wymusiła pandemia. Takiego rozwiązania jakie Pan proponuje w 

chwili obecnej ja nie rekomenduje.  

radny Piotr Płatos dodał, że nie wnosi pretensji do pań pielęgniarek, które pracują w naszym 

ośrodku, ja uważam że nie ma kto nimi pokierować. Jeśli Państwo odrzucacie kandydaturę Pani,  

która się tu urodziła, jej rodzice i teściowie tu mieszkają , dzieci tu uczęszczają  do szkoły i uważacie 

, że to była zła kandydatura, ja uważam że to była dobra kandydatura.  
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radny Marian Strzelecki również podziękował pracownikom, który na co dzień pracują w 

naszym ośrodku zdrowia. Jeżeli chodzi o kwestie otwarcia ośrodka dla wszystkich pacjentów- to 

kwestia stworzenia odpowiednich warunków sanitarnych tj. śluza za pacjentów , dezynfekcja.  

radny Michał Lalewicz dodał, że rozmawiał ostatnio z Panią Kierownik Ośrodka i stwierdziła, 

że ma ogromne braki w kadrze jeżeli chodzi o lekarzy i aby zatrzymać tych, których ma jest 

zmuszona podnieś im stawkę.  

radny Wiesław Czupryn  nawiązał jeszcze do wypowiedzi radnego Piotra Płatosa jedna z 

kandydatek na kierownika w konkursie była przesłuchiwana 5 minut , druga 55 minut – to może 

świadczyć, że coś „ jest nie tak”.  

radny Łukasz Kozłowski moim zdaniem mamy wielki pożar nie ukrywajmy pandemia jest 

wielkim pożarem : moim zdaniem na chwilę obecną nie róbmy gwałtownych ruchów, 

przeczekajmy szczyt pandemii, ogólnie cały system służby zdrowia kuleje.  

radny Wiesław Czupryn i radna Agnieszka Kosałka wypowiedzieli się, że mieszkańcy 

narzekają,  że personel nie odbiera telefonów.  

Pan Burmistrz odpowiadając na wypowiedzi radnych – może za jakiś czas w referendum 

zapytamy mieszkańców czy np. chcą prywatyzacji ośrodka zdrowia.  

radny Piotr Płatos moim zadaniem jedynym wyjściem jest wybór nowego Kierownika Ośrodka 

Zdrowia.  

Pani Przewodnicząca odpowiedziała radnemu Piotrowi Płatosowi, że w temat wynagrodzenia 

był poruszany na komisji i sesji , na której radny nie był obecny, więc dziś niepotrzebne są te 

złośliwości. Odniosła się również do spraw poruszanych  w temacie Ośrodka Zdrowia, powiedziała 

że uważa że w tak trudnym czasie pandemii jaki teraz mamy, jakiekolwiek ruchy personalne są 

niepotrzebne to „ jakby strzał w kolano”.  

radny Wiesław Grembosz również odniósł się do sprawy Ośrodka Zdrowia , to nie chodzi o 

sprawę jak zagłosują radni , jeżeli radnego nie mam na sesji przez pół roku , a dziś chce Pan 

zrobić rewolucje. Oczywiście nie jest idealnie ale dzisiejszy Pana wniosek może spowodować 

zamkniecie ośrodka.  

Pani Przewodnicząca zaproponowała aby wniosek radnego Piotra Płatosa został przekazany 

pod obrady  Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych. 

Zadała jednocześnie pytanie Kto z Państwa radnych jest za   zobowiązanie Burmistrza do 

powołaniem nowej komisji i ogłoszenie konkursu w sprawie wyboru Kierownika SGOZ w 

Oleśnicy. 
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Pani Sekretarz Joanna Skórska zwróciła uwagę, że rada nie jest kompetentna do powoływania 

komisji , bo taką władzę ma wyłącznie Burmistrz swoim zarządzeniem.  

Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie :  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Kto z Państwa radnych jest za wnioskiem radnego Piotra Płatosa tj. zobowiązanie Burmistrza do 

ogłoszenia konkursu w sprawie wyboru Kierownika SGOZ w Oleśnicy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Wiesław Krzysztof Czupryn, Agnieszka Zofia Kosałka, Piotr Maciej Płatos 

PRZECIW (8) 

Krystyna Bator, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Łukasz Zbigniew Kozłowski, 

Michał Sławomir Lalewicz, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jadwiga Kozioł, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (2) 

Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski 

 Pani Przewodnicząca odczytała wyniki głosowania jak wyżej.  

radny Marian Strzelecki zadał pytanie , czy w związku z przeprowadzonym glosowaniem 

Komisja nie musi się już zajmować wnioskiem.  

Pani Przewodnicząca odpowiedziała, że nie musi ale może w terminie późniejszym.  

 

Ad.  9  Zamknięcie obrad XLII Sesji Rady Miejskiej Oleśnica. 

O godz. 13:20 Przewodnicząca Rady Miejskiej  Krystyna Bator wobec wyczerpania porządku obrad 

zamknął obrady XLII sesji   Rady Miejskiej Oleśnica.  

Na tym protokół zakończono.  

Obradom przewodniczyła:  Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Bator  

Protokół sporządziła:  Katarzyna Lalewicz  

            

Nagranie archiwalne z obrad sesji Nr XLII/22 znajduje się pod adresem :       

 https://www.youtube.com/watch?v=i-BDCBpbcaY 


